
Oświadczenie złożone 

przez senatora Rafała Muchackiego 

na 34. posiedzeniu Senatu 

w dniu 6 czerwca 2013 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra transportu, budownictwa i gospodarki morskiej Sławomira Nowaka 

Szanowny Panie Ministrze! 

Zwracam się z prośbą o przyspieszenie prac związanych z realizacją inwestycji drogowej polepszającej 

standard komunikacyjny pomiędzy Śląskiem, Małopolską i Podbeskidziem. 

Kolejny raz mieszkańcy rejonu Oświęcimia i ziemi bieruńskiej kierują do mnie wnioski, prosząc o osta-

teczne zatwierdzenie przebiegu trasy S1, która pozwoliłaby na ucywilizowanie transportu na terenie ich miej-

scowości, zapewniłaby należyte połączenie Podbeskidzia ze Śląskiem oraz Małopolską, a także pozwoliłaby 

na dynamiczny rozwój tego regionu. Budowa odcinka S1 ma wielkie znaczenie dla tego regionu, jak również 

dla Bielska-Białej, która obecnie mocno cierpi z powodu wiecznie zakorkowanej drogi DK1 łączącej ją 

z aglomeracją śląska oraz autostradą A4. 

Ze względu na powyższe proszę o informację, na jakim etapie znajduje się w obecnie projektowana inwe-

stycja oraz jakie istnieją obecnie przeszkody w uruchomieniu tej inwestycji? 

Rafał Muchacki 

 




